
Jeg tenker at det er svært viktig at ungdom og voksne har kunnskap om seg selv, sine ferdigheter og 
valgmuligheter innen yrke og utdanning. I tillegg mener jeg det er avgjørende for vårt samfunn at 
flest mulig utdanner seg innen yrker vi faktisk trenger, altså at man også spør seg hva det er behov 
for i fremtiden. Mange kan lykkes på flere områder enn ett i yrkeslivet. Derfor er perspektivet der 
man også spør hva samfunnet vil ha behov for i fremtiden relevant, med egne ferdigheter og 
interesser som et bakteppe.  
 
En måte å få mer bevissthet rundt fremtidige samfunnsbehov er å arrangere yrkesmesser, der flest 
mulig yrker representeres med informasjon om arbeidsoppgaver og fremtidsmuligheter. 
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